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Poštovani,

obraćam Vam se u ime Uprave kluba, kao i u svoje osobno. Na funkciju predsjednika Nogometnog kluba 
„Jadran“ stupio sam prije 3 godine i zatekao nezavidnu situaciju u našem klubu. Zajedno s novoformiranom 
upravom, samnom na čelu,odlučili smo se ozbiljno pozabaviti sa svim problemima na koje smo naišli, a 
zatečenu situaciju smo odlučili sagledati smo kao novi izazov za sve nas. Krenuli smo od papirologije tj. od 
pisanih akata, pravilnika kao i Statuta kluba.
Uz pomoć naših prijatelja i poslovnih partnera u pravnoj struci, sastavili smo novi Statut kluba koji je 
usklađen sa svim važećim pravilnicima i aktima zatraženih od Hrvatskog nogometnog saveza. Također smo 
donijeli niz dodatnih pravilnika i akata, kao i opis radnih mjesta svih zaposlenih osoba u klubu. 
Prvi smo klub na našem području koji je donio pravilnik ponašanja roditelja, kao i navijača na utakmicama. 
Klub smo koji ima redovne sjednice uprave jednom mjesečno na kojima se donose razmatraju sve pristigle 
poteškoće, probleme ili nejasnoće u prethodnom razdoblju, te se donose zaključci, kao i plan za naredni 
period. Napravljena je knjiga standarada, u kojoj je osvježen grb kluba, izrađen grb škole nogometa kao i grb 
veterana. Naši dragi navijači prošle su godine snimili novu himnu kluba s kojom se možemo dičiti samo mi na 
ovim područjima. 
Unutar same uprave podijeljeni su zadaci i zaduženja za pojedine segmente, počevši od škole nogometa, 
seniorske ekipe, osoblja zaduženog za ketering na utakmici, osoblja za sigurnost na utakmici kao i niz drugih 
zaduženja potrebnih kako bi klub mogao funkcionirati na zavidnom nivou. Svi treneri, kojih danas brojimo 
devet, licencirani su za obavljanje funkcije trenera. Postavili smo osobu zaduženu za školu nogometa kao 
voditelja iste jer smatramo da su djeca naša budućnost te najveći akcent stavljen baš na razvoj i poboljšanje 
iste. Ne mogu izostaviti da je NK Jadran Poreč prošle godine nakon 18 godina osvojio kup Istre što je bila 
kruna reda i rada u protekle dvije godine. Iz škole nogometa je u tom periodu izašlo 8 nadarenih mladića koji 
su pozvani igrati u klubove kao što su NK Istra i NK Rijeka.
Ukratko, naš je nogometni klub u proteklom periodu doživio totalni preokret i to na bolje. Ciljeve koje smo si 
zacrtali u potpunosti smo i ostvarili. Što se tiče moje ostavke, za koju sam prozvan - da, poslao sam pismo 
upravi kluba prošle godine u 12. mjesecu, u kojem sam naveo da bih volio da netko iz uprave preuzme moju 
funkciju kako bi se i dalje mogao nastaviti pozitivan trend kluba, jer sam ja preopterećen obavezama, a za 
vođenje kluba na način na koji je vođen do sada, potrebno je puno vremena i energije. Naveo sam, također, da 
ostavku dajem s 01.
06. 2016. (6 mjeseci unaprijed), što smatram da je više nego korektno, odnosno da je dano dovoljno vremena 
za pronalazak adekvatne zamjene.
Tajnica kluba pronašla je drugi posao te smo na njeno mjesto zaposlili novog tajnika po dogovoru. Oboje su 
korektno odradili primopredajni rok od 30 dana, te ne vidim nikakav problem u tome. Što se tiče navoda, 
citiram: «...međuljudski odnosi su narušeni ...» to je neistina, klub funkcionira u najboljem redu.
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